

## **Grade 9 STANDARD Exam Scope**

- Please write **NAME / NUMBER / and CLASS** on **EVERY PAGE** of the exam
- There are **7 pages** in the exam. Check to make sure you have all 7 pages.
- The exam counts for **100 marks**.
- You have **70 minutes** to finish the exam.

### **Students should be able to:**

#### **學生應該能夠:**

- Read and understand story related vocabulary and texts, specifically related to *fairy tales, A Vendetta, Matilda* and *James and the Giant Peach*.  
閱讀並了解故事內的單字和文章內容，特別是童話故事、復仇、小魔女瑪蒂達和飛天巨桃冒險。
- Answer questions on a fairy tale reading comprehension text.  
回答童話故事相關的閱讀理解問題。
- Know how to translate correctly from Chinese to English.  
知道如何正確地將中文翻譯成英文。
- Know how to write and use nouns, verbs, adjectives, adverbs, conjunctions, prepositions, and pronouns in complete sentences.  
知道如何在完整的句子中使用名詞、動詞、形容詞、副詞、連接詞、介系詞、代名詞。
- Know how to form and use simple, compound and complex sentences.  
知道如何組成並使用合句和複句。
- Know how to form new words using prefixes or suffixes.  
知道如何使用前綴詞和後綴詞來組成新的單字。
- Use regular and irregular verbs correctly in sentences.  
在句子中正確地使用規則動詞和不規則動詞。
- Know how to change verb tense to form simple past, past continuous, and past perfect tense sentences.  
知道如何改變過去簡單式、進行式、完成式的動詞時態。
- Know how to create, complete and answer tag questions.  
知道如何創作、完成及回答附加問句。

- Know how to spell and use various numbers, dates, months, days and periods of time.  
知道如何拼出並使用各種數字、日期、月份、日子和時間。
- Know when to use which homophone.  
知道如何使用正確的同音異意詞。
- Understand and use classroom and conversational English phrases correctly.  
理解並正確地使用教室內的英文對話片語。
- Think creatively and logically about their own and others' situations, and then use these ideas to write in structured, logical paragraphs.  
創意且邏輯地思考自身和他人的狀況並且使用這些想法來寫出文章。
- Write by using the correct rules of English grammar.  
使用正確的英文文法寫作。